
  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 

 
 

 
Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 

 

1. Πηγαίνω από το έναν στους πολλούς. 
 

 

   
             
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 
 

Θυµάµαι ότι οι πολλοί θέλουν  
ο ι  

(όµικρον γιώτα) 
 στην αρχή και στο τέλος. 

 
 

ο ι   ιπποπόταµοι 

οι βάτραχοι 
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οι άνθρωποι 
 

οι γιατροί 
 

ο   ιπποπόταµος 

 ο   λαγός ___  λαγ__ 

 ο   σκύλος 

 ο   πελαργός 

 ο   παπαγάλος 

___  __________ 

___  __________ 

___  __________ 

Ο  ένας Οι πολλοί 

Όνοµα: 

 



2. Συµπληρώνω, όπως το παράδειγµα. 
 

ο  ένας        οι  πολλοί 
  

ο δάσκαλος →    οι     δάσκαλοι   

ο γιατρός →  ___   ____________ 

ο µηχανικός →  ___   ____________ 

ο οικοδόµος →  ___   ____________ 

ο οδηγός →  ___   ____________ 

 
3. Κυκλώνω µε κόκκινο τα κουτάκια που δείχνουν το ένα και 
µε πράσινο τα κουτάκια που δείχνουν τα πολλά. 

 

 
 

 
 

 
 

 

αχινός λαός παλιός µεγάλος χοντροί 

ψηλοί κόκκινος κήποι πράσινοι τοίχος 

κήπος άνθρωπος πίθηκος ψηλός ωραίος 

χοντρός καλοί βοσκοί αχινοί βάτραχοι 

όµορφοι λεπτοί κήποι άνθρωποι κίτρινοι 
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 Οι πολλοί όµικρον γιώτα ο ι 
θέλουν στη στιγµή. 


